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RĒZEKNES NOVADA DOME 
FINANŠU KOMITEJA 

REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2023.gada 9.martā Nr. 5 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 10:55 
Sēde atklāta plkst. 11:00 
 
Sēdi vada: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Staņislavs Šķesters, 
Deputāts Guntis Rasims, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts 
Aivars Buharins, Deputāts Georgijs Jevsikovs, 

 deputāti: Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Jānis Freibergs, 
Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Inta Brence, 
Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guna Zenčenko. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Vilis Deksnis – pamatdarbā. 
 
Uzaicinātie: 

 Rēzeknes novada speciālā pamatskolas Skolas direktors Georgs Ignatjevs (5.§). 
 
Darba kārtībā: 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības nolikuma "Par budžeta projektu sastādīšanu un 

iesniegšanu izskatīšanai domei" apstiprināšanu. 

2. Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības nolikumā „Par atlīdzību Rēzeknes novada 
pašvaldībā”. 

3. Par izpilddirektora darba novērtēšanu. 

4. Par izpilddirektora vietnieka darba novērtēšanu. 

5. Par naudas līdzekļu piešķiršanu Rēzeknes novada speciālai pamatskolai. 

6. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Ozollauks”, Ozolmuižas pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

7. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Krācītes”, Viļānu pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 
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8. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Saliņas”, Lendžu pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē 
ar augšupejošu soli. 

9. Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā. 

10. Par nekustamā īpašuma, kas atrodas Franča Trasuna ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, 
nosacītās cenas apstiprināšanu. 

11. Par nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)", Sakstagala pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

12. Par nekustamā īpašuma „(..)”, Nautrēnu pagastā, nodošanu atsavināšanai V.G. 

13. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai V.C. 

14. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai V.L. 

15. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai V.Š. 

16. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
R.D. 

17. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
M.K. 

18. Par nekustamā īpašuma, kas atrodas Dārzu ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novads, nodošanu 
atsavināšanai A.C. 

19. Par samaksas samazināšanu A.T. par īpašumā piešķirto zemi Silmalas pagastā. 

20. Par medību tiesību nodošanu mednieku biedrībai “Nautrēni” Nautrēnu pagastā. 

21. Informatīvais ziņojums par dalību projektā “Proaktīva pārrobežu sadarbība novatoriskām, 
iekļaujošām vecumdienām”. 

22. Informatīvais ziņojums par dalību projektā “ManorCraft”. 
 
 

1.§ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības nolikuma "Par budžeta projektu sastādīšanu un 

iesniegšanu izskatīšanai domei" apstiprināšanu 
Ziņo Silvija 
Ančikovska: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības nolikuma "Par budžeta projektu 
sastādīšanu un iesniegšanu izskatīšanai domei" apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai ir pareizi, ka ir vietnieks? Apvienības budžeta jautājums ir vadītāja 
kompetencē, nevis vietnieka. 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Jā, tā tas ir. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir kopējais apvienības jautājums, kā jautājumi tiek saskaņoti un 
risināti. Kāpēc vietnieks atbild par budžetu? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Par budžetu atbild iestādes vadītājs. Nolikumā ir iestrādāts punkts par 
iestāžu vadītāju pienākumiem un atbildību. Un 6.1 punkts nosaka 
vadītājiem "organizēt budžeta tāmju sastādīšanu sadarbībā ar iestādes 
struktūrvienību vadītājiem/atbildīgajiem darbiniekiem, kā arī ar 
vadītāju vietniekiem plānošanas un Īpašumu apsaimniekošanas 
jautājumos (apvienību pārvaldēs)". 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet kāpēc vietniekam ir jāatbild par budžetu? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ja deputāti, nākot uz Finanšu komiteju, ir iepazinušies ar lēmuma 
projektu, tad viņi zina, ka šajā Nolikumā vadītāja kompetence nav 
samazināta. Nolikuma 6.punktā ir pateikts, kas atbild. Tad ir 
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detalizācija, kas attieksies uz vietnieka amatu. Lūgums deputātiem, 
nākot uz attiecīgo komiteju, iepazīties ar datnēm, lai nevajadzētu 
vienam otru kavēt. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības nolikuma "Par budžeta 
projektu sastādīšanu un iesniegšanu izskatīšanai domei" 
apstiprināšanu". 

 
2.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības nolikumā „Par atlīdzību Rēzeknes 
novada pašvaldībā” 

Ziņo Signija Mosāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības nolikumā „Par 
atlīdzību Rēzeknes novada pašvaldībā”. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tātad piemaksa diferencējas. Kas veiks diferenci virs 30%? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Atlīdzības likums nosaka, ka piemaksa nedrīkst būt lielāka par 30%. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāpēc nosaka? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Tāpēc, ka tas ir noteikts ar likumu. Likums nosaka, ka nevar vairāk 
piemaksāt. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Cik gribu, tik maksāju. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Privātajā sektorā maksā, cik grib. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pašvaldībā noteikta piemaksa ir 30%? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Jā. Pašvaldības atlīdzības sistēmu nosaka lielais Atlīdzības likums, 
kurš tika izstrādāts 2009.gadā, kad bija lielā krīze, tāpēc tika noteikti 
ierobežojumi publiskajā sektorā strādājošajiem. Šis ir viens no 
fundamentālajiem noteikumiem, kad piemaksa par papildus 
pienākumiem nedrīkst pārsniegt 30%. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja darbinieks strādā uz 0,5 slodzēm, tad aizvietotājam piemaksu 
rēķinās no pilnās slodzes? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Jā (sniedz detalizētu informāciju par veiktajiem precizējumiem 
Nolikumā). 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(izsaka viedokli par izmaiņām Nolikumā un par aizvietošanas 
nepieciešamības izvērtēšanu) 



4 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Tas attieksies uz aizpildītajām štata vienībām? Neveidosies tādas 
pusslodzes? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tas vispār neskar štata sarakstu. Tas skar tikai tos darbiniekus, kuri 
strādā un aiziet uz pārejošas darbnespējas lapas. Arī atvaļinājums ir tai 
skaitā. Tās ir reāli dzīvē notiekošās situācijas. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības nolikumā „Par 
atlīdzību Rēzeknes novada pašvaldībā”". 

 
3.§ 

Par izpilddirektora darba novērtēšanu 
Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par izpilddirektora darba novērtēšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
izpilddirektora darba novērtēšanu". 

 
4.§ 

Par izpilddirektora vietnieka darba novērtēšanu 
Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par izpilddirektora vietnieka darba novērtēšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
izpilddirektora vietnieka darba novērtēšanu". 
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5.§ 

Par naudas līdzekļu piešķiršanu Rēzeknes novada speciālai pamatskolai 
Ziņo Georgs 
Ignatjevs: 

Izskatot Rēzeknes novada speciālās pamatskolas 2023.gada 
22.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par naudas līdzekļu piešķiršanu 
Rēzeknes novada speciālai pamatskolai. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai par šo jautājumu netika domāts pagājušajā gadā, pirms apkures 
sezonas sākšanās? Bija zināms, ka apkures cenas augs. Vai varbūt 
radās problēmas ar sūkni? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Remonti notiek periodiski, arī pagājušajā gadā tika ieguldīta līdzīga 
summa. Šeit zemes siltumsūknis strādā. Jauna kompresora iegāde ir 
plānota ar skatu uz nākotni, lai būtu apkure arī nākošajai apkures 
sezonai. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Runa ir par ikgadējo apkopi, kuras gaitā tika konstatēts, ka ir jāmaina 
kompresors, ko iepriekš paredzēt nevarēja. 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Uz to brīdi nebija zināmas precīzas izmaksas. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Elektroenerģijas cenas nav tik lielas, kā arī kurināmajam budžetā 
nebūs ietaupījums, lai varētu saremontēt? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Kurināmajam klāt nāk personālizmaksas. Elektroenerģijai ir lielas 
cenas, saistībā ar katlu māju pieslēgumu. Darbinot zemes siltumsūkni, 
protams, elektroenerģijas izmaksas ir divas reizes lielākas, nekā 
kurinot ar malku. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Vai skolas apstiprinātajā finansējuma tāmē nav pozīcijas, kuras 
pieļautu iekšējo pārdali, nepiešķirot papildus līdzekļus? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Nē, nav, jo izmaksas ir gandrīz visos punktos. Galvenokārt viss saistās 
ar cenu celšanos energoresursiem, pārtikai. Arī saistībā ar minimālās 
algas celšanos un novadā pārskatītajām amatu mēnešalgu izmaksām. 
Iekšējās iespējas šobrīd ir izsmeltas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai 6000 euro ir ierēķināti nepieciešamie 3000 euro? 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Jā, ir ierēķināti. Papildus informācijai, tie, kas uzņemas siltumsūkņu 
remontu, dod garantiju tikai uz vienu gadu. Turklāt šādu speciālistu 
nav daudz. Pamatā piedāvā uzstādīt savu siltumsūkni. Ir maz cilvēku, 
kas strādā ar gatavām iekārtām un veic remontu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
naudas līdzekļu piešķiršanu Rēzeknes novada speciālai 
pamatskolai". 
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6.§ 
Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Ozollauks” Ozolmuižas pagastā pārdošanu 

elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 
Ziņo Ilona Turka: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2023.gada 7.februāra 

ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Ozollauks” 
Ozolmuižas pagastā pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Ozollauks” Ozolmuižas 
pagastā pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
7.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Krācītes”, Viļānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Viļānu apvienības pārvalde” 2023.gada 21.februāra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Krācītes”, 
Viļānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Krācītes”, Viļānu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
8.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Saliņas”, Lendžu pagastā, pārdošanu mutiskā 
izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot iestādes “Nautrēnu apvienības pārvalde” 2023.gada 
22.februāra ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma. 
“Saliņas”, Lendžu pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu 
soli. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Kāpēc šajā gadījumā tika izvēlēta mutiskā izsole? 



7 

Izsaka viedokli Ilona 
Turka: 

Tāds bija ierosinājums no Nautrēnu apvienības pārvaldes. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Bija viens gadījums, kur gāja runa par ierobežotu pretendentu loku. 
Lūgums līdz domes sēdei precizēt informāciju. 

Izsaka viedokli Ilona 
Turka: 

Informācija tiks noskaidrota. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Saliņas”, Lendžu pagastā, 
pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
9.§ 

Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā 
Ziņo Ilona Turka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā". 

 
10.§ 

Par nekustamā īpašuma, kas atrodas Franča Trasuna ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, 
nosacītās cenas apstiprināšanu 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot V.P. 2023.gada 3.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma, kas atrodas Franča Trasuna ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, 
nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma, kas atrodas Franča Trasuna ielā (..), 
Maltā, Maltas pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
11.§ 

Par nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)", Sakstagala pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot M.S. 2023.gada 27.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)", Sakstagala pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)", Sakstagala pagastā, 
nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
12.§ 

Par nekustamā īpašuma „(..)”, Nautrēnu pagastā, nodošanu atsavināšanai V.G. 
Ziņo Ilona Turka: Izskatot V.G. 2021.gada 16.augusta atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma „(..)”, Nautrēnu pagastā, nodošanu atsavināšanai 
V.G. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma „(..)”, Nautrēnu pagastā, nodošanu 
atsavināšanai V.G.". 

 
13.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
V.C. 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot V.C. 2022.gada 17.novembra atsavināšanas ierosinājumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
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sēdē par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, 
nodošanu atsavināšanai V.C. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, 
nodošanu atsavināšanai V.C.". 

 
14.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
V.L. 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot V.L. 2023.gada 4.janvāra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, nodošanu 
atsavināšanai V.L. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, 
nodošanu atsavināšanai V.L.". 

 
15.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
V.Š. 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot V.Š. 2022.gada 7.novembra atsavināšanas ierosinājumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, 
nodošanu atsavināšanai V.Š. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Brīvības ielā (..), Viļānos, 
nodošanu atsavināšanai V.Š.". 

 
16.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
R.D. 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot R.D. 2023.gada 1.februāra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu 
atsavināšanai R.D. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, 
nodošanu atsavināšanai R.D.". 

 
17.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
M.K. 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot M.K. 2023.gada 1.februāra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu 
atsavināšanai M.K. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, 
nodošanu atsavināšanai M.K.". 

 
18.§ 

Par nekustamā īpašuma, kas atrodas Dārzu ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novads, 
nodošanu atsavināšanai A.C. 
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Ziņo Ilona Turka: Izskatot A.C. 2022.gada 25.marta atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma, kas atrodas Dārzu ielā (..), Viļānos, Rēzeknes 
novads, nodošanu atsavināšanai A.C. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma, kas atrodas Dārzu ielā (..), Viļānos, 
Rēzeknes novads, nodošanu atsavināšanai A.C.". 

 
19.§ 

Par samaksas samazināšanu A.T. par īpašumā piešķirto zemi Silmalas pagastā 
Ziņo Anita Bringule: Izskatot A.T. 2023.gada 28.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
samaksas samazināšanu A.T. par īpašumā piešķirto zemi Silmalas 
pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
samaksas samazināšanu A.T. par īpašumā piešķirto zemi 
Silmalas pagastā". 

 
20.§ 

Par medību tiesību nodošanu mednieku biedrībai “Nautrēni”, Nautrēnu pagastā 
Ziņo Anita Bringule: Izskatot mednieku biedrības “Nautrēni” 2023.gada 14.februāra 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par medību tiesību nodošanu mednieku biedrībai 
“Nautrēni”, Nautrēnu pagastā 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Runājot par bebru aizsprostu likvidāciju, vai meliorācijas sistēmu nav 
šajās zemes vienībās, kas tiek nodotas nomā? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Medību tiesību lietotāja atrunātajos pienākumos ir atrunāts par bebru 
aizsprostu likvidāciju. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Nomā tiek nodota pašvaldības zeme? 
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Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Iet runa par standartlīguma formātu. Neatkarīgi no tā, ka attiecīgajā 
teritorijā nav ne viena grāvja vai strauta, standartlīgumā šis punkts 
saglabājas, ka viņiem ir pienākums rūpēties arī par bebru izplatības 
ierobežošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
medību tiesību nodošanu mednieku biedrībai “Nautrēni” 
Nautrēnu pagastā". 

 
 

21.§ 
Informatīvais ziņojums par dalību projektā “Proaktīva pārrobežu sadarbība 

novatoriskām, iekļaujošām vecumdienām” 

Izskatīts: Informatīvais ziņojums par dalību projektā “Proaktīva pārrobežu sadarbība    
novatoriskām, iekļaujošām vecumdienām”. 

 
22.§ 

Informatīvais ziņojums par dalību projektā “ManorCraft” 

Izskatīts: Informatīvais ziņojums par dalību projektā “ManorCraft”. 

 
 
Sēde slēgta plkst. 11:45 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                            Monvīds Švarcs 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 
 


